
 

 

 

Borgerne vil beholde bus 150S og have flere aftenafgange 
Af Anne Ehrenreich, Medlem af Hørsholm Kommunalbestyrelse og Regionsrådet for 

Hovedstaden for Venstre 
  

Jeg læser fortsat kommentarer på kommunens hjemmeside fra høringen om 
Hørsholmstrategien. Heraf kan bl.a. udledes, at mange borgere ønsker at bevare bus 
150S og gerne ser, at driften forbedres i aftentimerne fra Gl. Holte, hvor der kun er 

timedrift efter kl. 21. 
  

Jeg foreslog sidste år i Region Hovedstaden, at man øgede driften i aftentimerne 
mellem kl. 21-23 på strækningen mellem Gl. Holte og Kokkedal station, så man fik 30 
minutters drift. I Region Hovedstaden fik vi oplyst, at det ville koste ca. 300.000 kr. 

om året. Region Hovedstaden ville ikke prioritere denne driftsudvidelse i år, og jeg 
forudser også, at økonomien er så stram, at det heller ikke bliver tilfældet i 2021. 

  
Til gengæld vil jeg foreslå, at Rudersdal, Hørsholm og Fredensborg kommuner 
overvejer at medfinansiere denne serviceforbedring, som vil koste hver af 

kommunerne på strækningen ca. 100.000 kr. årligt. Det vil for mange borgere og 
navnlig de unge udgøre en væsentlig serviceforbedring med bedre aftendrift. Og 

betyde at de unge ikke fraflytter så hurtigt, som de ellers vil gøre. Jeg håber, at der 
vil være opbakning til et sådant forslag i kommunerne og i Region Hovedstaden 

 


